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 Subsemnatul PINTEA VASILE LUCIAN, în calitate de consilier județean în 

cadrul Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, ales pe listele Partidului Mișcarea 

Populară, în decursul anului 2022 mi-am desfășurat activitatea în cadrul ședințelor 

ordinare (în număr de 12), extraordinare și cele de îndată, conform invitațiilor de 

participare, ședințe care s-au defășurat, cele ordinare, marea lor majoritate, în sala de 

ședințe a Consiliului Județean (cu excepția perioadei de vară când s-au desfășurat, 

prin hotărârea consilierilor, în mediul online) și celelalte în mediul online. 

 În calitate de președinte al Comisiei de Sănătate, Cultură, Tineret și Sport am 

condus activitățile acestei comisii, marea majoritate a acestora desfășurându-se online 

cu mici excepții, am supus discuțiilor și votului proiectele înaintate spre dezbatere, 

conform ordinii de zi. Am luat cuvântul ori de câte ori a fost necesar pentru a lămuri 

unele aspecte și de asemenea am colaborat cu toți cei implicați în elaborarea acestor 

proiecte. Când a fost cazul am interpelat pe cei responsabili de inițierea unor proiecte 

pentru a le face cât mai utile cetățenilor județului. 

În etapele pregătitoare ale ședințelor Consiliului județean am participat la 

discuții cu alți colegi consilieri județeni pentru lămurirea unor proiecte, mai ales a celor 

mai tehnice și economice care au depășit cadrul cunoștințelor mele de specialitate. 

Ca membrul al comisiei din cadrul Centrului de Prevenire, Evaluare și Consiliere 

Antidrog Bistrița-Năsăud, am fost mereu disponibil la acțiunile implementate de 

aceasta pentru prevenirea și combaterea consumului și traficului de droguri de mare 

risc. 

Ca membru în cadrul Comisie de evaluare a proiectelor pentru domeniul social 

din cadrul Programului anual pentru acordarea finanțărilor nerambursabile din bugetul 

județului Bistrița-Năsud pe anul 2022, am participat alături de ceilalți colegi consilieri și  

a celor din cadrul aparatelor de specialitate ale Consilului Județean la ședințele de 



evaluare a proiectelor, s-au stabilit proiectele eligibile și finațarea acestora. În cursul 

anului 2022 aceste ședințe s-au desfășurat cu prezența fizică. 

Ca membru în Consiliul de Administrație al Centrului Școlar de Educație 

Incluzivă nr. 2 Bistrița am participat la majoritatea ședințelor acestuia, desfășurate atât 

online cât și cu prezență fizică, contribuind la luarea deciziilor și am contribuit prin unele 

propuneri la îmbunătățirea activității instructiv-educative și administrative. 

În calitate de reprezentant în Consiliul de administrație al clubului Sportiv 

”GLORIA 2018” Bistrița-Năsăud am participat la marea majoritate a ședințelor 

acestuia, fie cu prezență fizică, fie în mediul online. În ideea că Consiliul Județean 

Bistrița-Năsăud susține promovarea sportului de masă în rândul tinerilor, mai ales, în 

anul 2022 au mai fost fost înființate și alte secții sportive față de cele aprobate până în 

anul 2021(karate, tenis de câmp, volei, etc.). Cu cât mai mulți tineri pe terenul de sport 

cu atât mai puțini sedentari și obezi și promovarea unui stil de viață sănătos pentru 

aceștia. 

Pe de altă parte au fost necesare anumite măsuri administrative pentru 

redresarea echipei de handbal din Liga Florilor care, totuși, până în prezent a avut un 

parcurs bun în anul acesta competitional. Echipele de handbal fete mici, la nivelul Ligii 

a -2a și cele de junioare, în schimb au adus satisfacție și au confirmat faptul că 

investiția în tineri este întotdeauna cea mai potrivită și profitabilă. Trebuie menționat 

rolul clubului în organizarea Trofeului Carpați la TerraPlast Arena. 

În cursul anului 2022 am făcut parte și din comisia de evaluare a proiectelor cu 

finanțare nerambursabilă, din fondurile Consiliului județean, pentru domeniul Sănătate. 

Aici consider, având în vedere numărul mic de proiecte aprobate, că mai trebuie 

insistat la nivelul populației județului pentru popularizrea acestui tip de proiecte și 

explicarea rolului lor, pentru a avea în viitor cât mai multe proiecte bune care să poată 

fi finanțate. 

În spiritul transparenței activității administrative am încercat să aduc la 

cunoștința beneficiarilor, în primul rând a locuitorilor județului, toate actele 

administrative propuse și adoptate de către Consiliul Județean, cu ocazia diverselor 

discuții cu cetățenii și în cadrul diferitelor manifestări publice la care am luat parte, sau 

chiar și prin intermediul rețelelor de socializare. Menționez că întreaga mea activitate 

desfășurată în calitate de consilier județean a fost guvernată de bună credință și crezul 



în interesul public, respectarea prevederilor legale și ale Codului Administrativ și 

interesul cetățenilor județului Bistrița-Năsăud.   
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